
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 
i Komunikacji 

 
Nr 1/2025 w dniu 22 stycznia 2025 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,00 zakończono o godz.17,50  
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Piotr Kaczmarek 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Iwona Tyll 
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska       obecna 

5. Leszek Zdrzałka 
 

 obecny 

6. Krzysztof Konowalski                             obecny  
 

      7. Grzegorz Bałdyga      
 

                            obecny 

      8. Tomasz Kranc                             obecny 
              

       9.                  Zbyszko Sygierycz           obecny 
 

 
 

 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
 ---------------------------------------------- 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. dr Dariusz Stoll – Kierownik Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 
Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1 Porządek posiedzenia komisji przedstawił Przewodniczący: 
 - opiniowanie materiałów na VII Sesje , 

 - dokonanie wyboru dwóch radnych do komisji upoważnionej do  
 - dokonanie wyboru jednego z pośród radnych do komisji opiniującej wnioski o 
przyznanie dotacji w 2025 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Porządek posiedzenia komisji przyjęto jednogłośnie. 
 
1.2.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 11 z ostatniego posiedzenia    komisji 
: jednogłośnie (8 głosów -za), ( 1 nieobecny). 
 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 Nie wniesiono na poprzedniej komisji. 
 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Przewodniczący Komisji przywitał wszystkich obecnych i oddał głos dr Dariuszowi Stoll 
aby przedstawił : 
- projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań z zakresu 
administracji rządowej określonych w ustawie o obronie Ojczyzny w zakresie 
prowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2025 roku.. Wyjaśnił, że Kwalifikacja wojskowa 
finansowana jest w całości z dotacji Wojewody oraz, że uchwała nie zawiera 
szczegółowego zakresu zadań przyjętych przez Powiat Wągrowiecki – zadania te 
określi odrębne porozumienie. 
- sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024 roku. 
Sprawozdanie obejmuje trzy posiedzenia komisji tj. 
I posiedzenia odbyło się dn. 09.07.2024r. i było poświęcone przygotowaniom do 
sezonu letniego w 2024r.  
II posiedzenie  odbyło się dn. 22.10.2024r. i było poświęcone działalności służb 
odpowiedzialnych za bezpieczeństwo i porządek w sezonie letnim. 
III posiedzenie odbyło się dn.16.12.2024r. na temat przygotowania do sezonu 
zimowego. 
Protokoły z w/w posiedzeń Komisji są podstawą sporządzenia omawianego 
sprawozdania, które zostało poszerzone o dane na temat bezpieczeństwa i porządku 
w powiecie o informacje uzyskane w tym zakresie , od min. Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego, Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego, Powiatowego Lekarza Weterynarii i innych instytucji i zakładów 
mających wpływ na bezpieczeństwo i porządek w powiecie wągrowieckim. Po 
zakończonej prezentacji radna Barbara Zegartowska zauważyła, że brakuje w tym 
sprawozdaniu informacji o przebywających na terenie powiatu wągrowieckiego 
cudzoziemcach, zwłaszcza przebywających nielegalnie i  ich ewentualnym udziale w 
wymienionych w sprawozdaniu zdarzeniach mających wpływ na bezpieczeństwo i 
porządek publiczny. Pan Starosta wyjaśnił, że ewidencja ludności ( w tym 
cudzoziemców) nie należy do kompetencji Starostwa. 
Po zakończeniu prezentacji materiałów na sesję Przewodniczący podziękował Panu 
dr Dariuszowi Stoll i poddał oba projektu uchwał pod głosowanie. Projekty uchwał 
zostały przyjęte jednogłośnie (9 głosów za).  
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Dalsze obrady komisji od godz. 17,10 poprowadziła Z-ca Przewodniczącego Komisji , 
radna Iwona Tyll ponieważ Przewodniczący Komisji opuścił posiedzenie. Pani 
Wiceprzewodnicząca przeszła do realizacji dalszej części planu posiedzenia tj. do 
powołania członów komisji do dokonania kontroli działalności Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu za 2024 rok. Zaproponowano radnego Piotra Kaczmarka , 
który wyraził zgodę ( przed opuszczeniem posiedzenia) oraz Barbarę Zegartowską, 
która nie wyraziła zgody. Zaproponowano udział w tej komisji radnemu Krzysztofowi 
Konowalskiemu, który wyraził zgodę. 
Poddano kandydatury pod głosowanie: – za 7 głosów, 1 głos wstrzymujący się. 
Radni : Piotr Kaczmarek i Krzysztof Konowalski zostali kandydatami na 
członków  komisji do dokonania kontroli działalności Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Wągrowcu za 2024 rok. 
Następnie poddano pod głosowanie kandydaturę radnej Barbary Zegartowskiej, która 
zgłosiła chęć udziału w komisji  opiniującej wnioski o przyznanie dotacji w 2025 
roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Przy 7 głosach - za i 1 głosie 
wstrzymującym się, Radna Barbara Zegartowska została kandydatką na członka 
w/w  komisji.  
Ponadto prowadząca posiedzenie przedłożyła Komisji pismo, które wpłynęło do 
Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji w sprawie złego stanu ulicy Straszewskiej ( zał. 
Nr 1), które to pismo postanowiono przekazać zgodnie z kompetencjami do 
Powiatowego Zarządu Dróg celem podjęcia ewentualnych doraźnych działań, 
ponieważ  Plan Inwestycji Drogowych Na VII kadencja,nie przewiduje remontu tej ulicy.  
Na zakończenie posiedzenia Pan Starosta Wągrowiecki poinformował, że zostanie 
uruchomiona w wągrowieckim ZOZ poradnia okulistyczna i diabetologiczna oraz, że 
wpłynął również wniosek o uruchomienie policealnej szkoły prywatnej o uprawnieniach 
szkoły publicznej kształcącej w trzech zawodach medycznych. Ma być to szkoła 
stacjonarna, dzienna, sobotnio- niedzielna, w budynku ZS nr 2 w Wągrowcu. Obecnie  
wnioskodawca musi uzupełnić dokumenty do wniosku. 
Na tym obrady Komisji zakończono.   
 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1. Zapytania - brak 
4.2   Opinie - brak 
4.3  Stanowiska - brak 
4.4.  Wnioski - brak 
 
 

 
     Protokołowała :                                                   Przewodnicząca/y  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
Barbara Zegartowska     Piotr Kaczmarek 


